
Referat fra styremøte i Bydalen vel 24. august 2022 kl 19 
  

Navn: Tilstede: 

Morten Ljosland Ja (leder) 

Hanne Nordaas Ja 

Tom Øystein Jonassen Ja (referent) 

Maria Brevik Nei 

Fredrik Norland Nei 

Thorvald Munch-Møller Nei 

  

Saker: 
1. Morten ønsket vel møtt etter sommeren 

2. Fredrik Norland slutter dessverre pga flytting. Få inn nytt medlem? 

Jonny Jones ble valgt som varamedlem til styret på årsmøtet 31. mars 2022 

3. Bingedammen, status. 

Morten har kontaktet Nils Are Magerøy (Lisleby lokalsamfunn) for å bli oppdatert på status etter 

møtet med Fredrikstad kommune 2. mai 2022. Det er foreløpig ikke sendt henvendelse til 

Fredrikstad kommune med spørsmål om videre framdrift. Kommunen har heller ikke sendt oss 

notat om hvilke muligheter som finnes. 

Vedtak: Tom Øystein kontakter Petter Curteis-Hohmann (Cicignon lokalsamfunn) for å bli 

oppdatert på status. 

4. Grillfesten. Bra gjennomført men noe beskjedent fremmøte. Hva gjør vi? 

Vedtak: Det bør vurderes om markedsføringen kan bli bedre neste år. 

5. Økonomi: status. Kasserer. Nevne svar på kommunen om dekning av ishockeymål. 

Utsatt til neste møte 

6. Vellenes fellesorganisasjon 

Utsatt til neste møte 

7. Eventuelt. 

Tom Øystein forsøker å finne protokollen fra siste årsmøte (31. mars 2022) sånn at den kan legges 

på https://www.bydalen.no/index.php?option=com_content... 

8. Neste møte: onsdag 19. oktober 2022 
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